
Zápis z jednání Školské rady p ři ZŠ Plumlov, Rudé armády 300, 798 03 Plumlov 

 

Datum konání: 16. května 2022 

Přítomni:  Pavel Švestka, Alexandr Bureš, Radek Bureš, Hana Růžičková, Mgr. Tomáš 

Polák, Mgr. Blanka Vlachová, Mgr. Jana Weberová, Mgr. Simona Zapletalová 

Nepřítomni:  0 

 

1. Jednání školské rady svolala ředitelka školy Mgr. Simona Zapletalová. Seznámila 

všechny přítomné s výsledky voleb do školské rady, představila nové členy 

školské rady, poděkovala za práci panu Pavlu Švestkovi, který ve školské radě 

končí.  

2. Ředitelka školy seznámila přítomné se zněním § 167 a 168 zákona 561/2004 Sb.  

o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání 

(školský zákon).  

3. Členové školské rady projednali Jednací řád Školské rady při ZŠ Plumlov.  

4.  Jednací řád Školské rady při ZŠ Plumlov byl přijat jednohlasně (všichni přítomní 

členové školské rady hlasovali pro). 

5. Dalším bodem jednání nově utvořené školské rady byla volba předsedy školské 

rady. Navržen byl pan Alexandr Bureš, pěti hlasy byl zvolen, nikdo nebyl proti, 

zdržel se jeden. 

6. Školská rada projednala a schválila změněný ŠVP od 1. 9. 2022. 

7. Školská rada byla seznámena s inspekční zprávou ČŠI. 

8. Školská rada byla seznámena s hospodářským výsledkem školy za rok 2021. 

9. Školská rada byla informována o výsledcích zápisu do 1. třídy. 

10. Členové školské rady byli informováni o počtech a situaci ukrajinských žáků na 

škole (17), organizaci a nastavení výuky, zvláštním zápisu pro ukrajinské žáky  

(7. 7. 2022). 

11. Školská rada schválila pravidla pro hodnocení ukrajinských žáků za druhé pololetí 

školního roku 2021/2022. 

12. Ředitelka školy informovala o složení pedagogického sboru, tento rok je provázen 

vysokou nemocností na všech úsecích školy. 

13. Diskuse 

� Ceny energií – velký dopad na hospodaření školy 

� Plánované školní akce 



� Testování ČŠI – pátý ročník 

� Oprava hřiště 

� Plánované akce na prázdniny (rekonstrukce šaten 2. stupně, rekonstrukce 

dvou tříd na prvním stupni – dotace 420 tisíc od SZIF) 

14. V závěru jednání probíhala diskuse a byl dohodnut termín příští schůzky. 

 

 

Zápis vypracoval Tomáš Polák dne 16. května 2022.  

 

Předseda Školské rady při ZŠ Plumlov Alexandr Bureš  ______________ 

           podpis  


